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به گزارش اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل استانداری فارس، 
دکتر محمدهادی ایمانیه در نشســت مشــترک با اعضای کمیسیون 
کشــاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط زیســت در مجلس شورای 
اسلامی، به بررسی عملکرد بانک ها در خصوص بند ذ تبصره ۳۳ قانون 
برنامه ششم توســعه پرداخت. استاندار فارس در این نشست بر لزوم 
اجرای قانــون، مبنی بر تخصیص ۱۵ درصــد از اعتبارات بانک ها به 
بخش کشــاورزی تأکید کرد. درصدهای فعلی ارائه تسهیلات بانک ها 

ارائه شــد و جهت جبــران مابه التفاوت عملکرد تــا ۱۵ درصد مورد 
تصمیم گیری قرار گرفت. در این نشســت، همچنین تعهد هرکدام از 
بانک ها جهت ساخت خانه بهداشت، مدرسه و زمین روستایی از محل 
مسئولیت اجتماعی مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت و مصوب شد.

همچنیــن تعهد بانک هــا جهت اختصاص اعتبــار از طریق ماده ۵۶ 
به حوزه کشــاورزی و تسهیلات به شــهرک های دانش بنیان حوزه 

کشاورزی مورد تصویب قرار گرفت.

به گزارش روابط عمومی شــرکت شهرک های صنعتی فارس، کارگروه اشتغال 
و سرمایه گذاری شهرســتان با حضور مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی 
فارس، فرماندار ویژه مرودشــت، رؤســای بانک ها و مدیران ادارات شهرستان 
مرودشــت و مدیران عامل شرکت های خدماتی شهرک های فتح آباد و انجیره 

مرودشت در محل فرمانداری مرودشت برگزار شد.
در این جلســه که با هدف بررســی رفع موانع و مشکلات صنعتگران مستقر 
در ناحیه صنعتی انجیره و شــهرک صنعتی فتح آباد مرودشت برگزار گردید، 
تصمیماتی در زمینه رفع مشکلات صنعتگران و مسائل زیرساختی شهرک های 
صنعتی مرودشت اتخاذ شد. مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس در 
این جلســه با اشاره به اینکه شهرستان مرودشت از شهرستان های تقاضامحور 
استان برای ســرمایه گذاران محسوب می شــود و ظرفیت فعلی شهرک های 
فتح آباد و انجیره نیز محدود اســت، بر بررسی و مکان یابی زمین جهت ایجاد 
یک شــهرک صنعتی جدید در شهرستان مرودشــت و دو ناحیه صنعتی در 
بخش های جدید کامفیروز و درودزن تأکید کرد و گفت: در این زمینه تاکنون 
اقداماتی از ســوی شرکت شــهرک های صنعتی انجام شده که باید با حمایت 
مدیران شهرستانی و استانی، منجر به هدف شود. سید مصطفی هاشمی گفت: 
هیچ محدودیتی برای ایجاد شــهرک های صنعتی جدید در مرودشت نداریم 
و امیدواریم با تعامل و هماهنگی بین مجموعه مدیران شهرســتانی و استانی 

بتوانیم هرچه سریع تر اقدامات قبلی را به نتیجه برسانیم.
وی مهم ترین هدف ایجاد شهرک های صنعتی جدید را بسترسازی برای تولید 
و اشتغال پایدار و جذب سرمایه گذاران بیان کرد و گفت: این برنامه به جد در 
حال پیگیری اســت. وی در ادامه بر تسریع در تکمیل عملیات برق رسانی به 
شــهرک صنعتی فتح آباد مرودشت با همکاری اداره برق مرودشت تأکید کرد 
و گفت: این پروژه ها چندین ســال است که به طول انجامیده و پیشرفت کار 
نیز مناسب اســت که امیدواریم با حمایت اداره برق، هرچه سریع تر این خط 
اختصاصی که مشــکل تأمین پایدار برق را حل می کند، به بهره برداری نهایی 
برسد. مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی فارس در ادامه از آمادگی این 
شرکت برای تکمیل شبکه داخلی مخابرات و زیرساخت های مخابراتی شهرک 

صنعتی فتح آباد با همکاری مخابرات خبر داد و گفت: در این زمینه امیدواریم 
با حمایت شــرکت مخابرات اســتان گام های مؤثری در زمینه افزایش توسعه 
شــبکه مخابراتی برداریم. شهرک صنعتی فتح آباد مرودشت دارای ۵۱ هکتار 
مســاحت بوده و تاکنون 9۱ قرارداد )۳2 هکتار( سرمایه گذاری در این شهرک 
صنعتی با متقاضیان منعقد شــده که از این تعداد 44 واحد صنعتی و تولیدی 
با اشــتغال ۶۵۳ نفر در مرحله فعالیت و تولید هســتند. در شــهرک صنعتی 
فتح آباد مرودشــت واحدهای بزرگی در صنایع شــیمیایی، تبدیلی و تکمیلی 
کشــاورزی، فلزی و مواد غذایی مشغول به فعالیت هستند و این شهرک یکی 
از شهرک های مهم و تأثیرگذار استان فارس است که مجهز به تمامی امکانات 
زیربنایی و زیرســاختی اســت. وی در ادامه یکی از مهم ترین مشکلات ناحیه 
صنعتی انجیره مرودشــت را استقرار تصفیه خانه فاضلاب اعلام کرد و با بیان 
اینکه شرکت شهرک های صنعتی فارس اعتبارات این طرح را تأمین کرده است 
گفت: مهم ترین مشــکل جانمایی محل احداث ســایت است که البته در این 
زمینه مذاکرات متعددی نیز انجام شــده که امیدواریم با حمایت دستگاه های 

اجرایی هرچه سریع تر این موضوع تعیین تکلیف شود.
در ناحیه صنعتی انجیره مرودشــت با 28 هکتار مســاحت، ۳8 قرارداد )۱4 
هکتار( واگذاری زمین با ســرمایه گذاران منعقد شده که تاکنون ۱8 واحد به 

مرحله بهره برداری رسیده اند و  2۶۱ نفر اشتغال زایی دارد. 

نخستین گردهمایی ماهانه اصحاب رسانه فارس با عنوان »دکه« 
با حضور مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســلامی اســتان و فعالان 
رســانه های مکتوب و برخط استان برگزار شــد و در این برنامه 
غلامرضا مالک زاده پیشکســوت رسانه و خبرنگار بازنشسته ایرنا 
مورد تقدیــر و تجلیل قرار گرفت. غلامرضا مالک زاده شــامگاه 
دوشنبه در نخســتین گردهمایی ماهانه اصحاب رسانه فارس با 
نام »دکه« اظهار کرد: کســی که می خواهد خبرنگار خوبی شود 
نباید به خبرنویسی اکتفا کند؛ بلکه باید گزارش بنویسد و تجزیه 
و تحلیل ارائه دهد؛ گزارش نویســی باید کار عمده یک خبرنگار 
باشد. گزارش است که کار یک فعال رسانه ای را متمایز می کند. 
این پیشکســوت رسانه در رابطه با شــاخصه ها و مؤلفه های یک 
گزارش خوب، گفت: فعالان رسانه ای در برخی کشورها به خبر و 
گزارش، استوری یا داستان می گویند. استفاده از فن بیان داستانی 
برای بیان گزارش و نوشتن نرم خبر از اهمیت بسیاری برخوردار 
است. در این زمینه کتاب همینگوی خبرنگار را پیشنهاد می کنم. 
مالک زاده ادامه داد: زمانی که در دانشکده خبر تدریس می کردم، 
یکی از توصیه های من به دانشــجویان مطالعــه به ویژه مطالعه 
کتاب های رمان بود. خواندن رمان باعث تقویت گزارش نویســی 
داستانی می شود. وی در خصوص پیشینه فعالیت خود در رسانه 
اظهار کرد: من متولد 2۶ دی ماه ۱۳4۳ در خرمشــهر هســتم و 
ســال ۱۳۷۰ از طریق آزمونی که برگزار شــد، وارد خبرگزاری 

جمهوری اسلامی شدم و در اسفندماه ۱4۰۰ هم بازنشسته شدم.
این پیشکسوت رسانه در رابطه با چگونگی ورودش به خبرگزاری 
جمهوری اسلامی گفت: در سال ۱۳۶۶ زمانی که در جبهه بودم، 
جوانان اهل قلمی بودند که پا به پای مردان جنگ قلم می زدند و 
بــه ثبت وقایع جنگ می پرداختند. من هم در این عرصه فعالیت 
قابل توجهی داشتم؛ در واقع زندگی نامه یا خاطرات رزمندگان را 
به ســبک خاصی به نگارش درمی آوردیــم و به فرمانده گروهان 
تبلیغــات تحویل می دادیم. این کار موجــب علاقه مندی من به 
حرفه خبرنگاری شد. مالک زاده افزود: سال ۱۳۷۰ آگهی استخدام 
در روزنامه اطلاعات منتشر شده و توانستم در این آزمون رتبه اول 
را کسب کنم. وی اضافه کرد: البته پیش از اینکه وارد خبرگزاری 
جمهوری اسلامی شوم، مطالبی را برای روزنامه اطلاعات ارسال 
می کــردم که این مطالب بدون هیچ گونه تغییری در صفحه ای از 
روزنامه اطلاعات به نام نامه ها و دیدگاه ها چاپ می شد. مالک زاده 
عنوان کرد: زمانی که برای اســتخدام بــه خبرگزاری جمهوری 
اســلامی رفتم، ایــن مطالب را ارائه دادم و اســتارت کار من در 
این خبرگزاری زده شــد. وی با اشاره به مهم ترین خبری که در 
طی ســال های فعالیتش در رسانه منتشر کرده، گفت: زمانی که 
ماهواره وارد ایران شــد و خانواده های ایرانی برای نخســتین بار 
اقدام به نصب و بهره گیــری از تجهیزات ماهواره ای کردند، موج 
مخالفت زیادی به اســتفاده از این وسیله ممنوعه شکل گرفت؛ 

من جزو نخستین کسانی بودم که با نوشتن مطلبی موافقت خود 
را با ماهواره اعلام کردم و در آن مطلب پیش بینی کرده بودم که 
مبارزه با ماهواره هیچ فایده ای ندارد. این مطلب مورد اســتقبال 
قرار گرفت و معاون خبر در آن زمان این خبر را به عنوان برترین 
خبــر انتخاب کرد و با اهدای یک نیم ســکه از من تقدیر شــد. 
مالــک زاده در رابطه با تلخ ترین خبری که در طی این ســال ها 
منتشر کرده، گفت: در سال ۱۳۷۶ مأموریتی به استان خوزستان 

شــهر اهواز داشتم که باید گزارش حادثه دلخراش مردی که سر 
همسرش را در مقابل چشمان دخترش بریده بود تهیه می کردم؛ 
وقتی به منزل آنها یعنی مکان وقوع حادثه رسیدم، همه جا غرق 
خون بود، اما دختربچه بدون اینکه بداند چه اتفاقی افتاده، داشت 

با عروسکش بازی می کرد.
دبیر ســابق خبر ایرنا در خصوص نحوه خبرنویســی در گذشته 
گفت: ســال ۱۳۷۰ که کارم را در خبرگزاری ایرنا شــروع کردم، 
فضای خبــری کاملًا متفاوت بود. حالا کــه به عقب برمی گردم 
متوجه می شــوم که خیلی از مطالبی که در آن زمان می نوشتیم 
خبر نبوده و اصول خبری در آن رعایت نشده است. هم اکنون هم 

بسیاری از مطالبی که نوشته می شود خبر نیست.  
وی اضافه کرد: بایــد ابزارهایی را که در اختیار داریم به بهترین 
وجــه در خدمت خبر قرار دهیم. البته من معتقد هســتم زمانی 
که به دنیای مجازی و ابزارهای پیشــرفته مجهز نبودیم، مدیران 

پاسخ گوتر بودند.
مالک زاده که علاقه بسیاری به فعالیت رسانه ای در حوزه فرهنگ  
دارد، گفت: امســال چهارمین دوره ای است که نمایشگاه کتاب 
در شــهر فرهنگی شــیراز برگزار نمی شود و این در حالیست که 
کک هیچ یک از رســانه ها نمی گزد؛ چهار ســال متوالی است که 
در شــهری با هویت فرهنگی که پایتخت کتاب است، نمایشگاه 
برگزار نشده است. لذا ضروری است که تدابیر لازم برای این مهم 

اتخاذ شــود. وی در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه آیا برگزاری 
نمایشگاه های کتاب به صورت مجازی حس و حال خوب گذشته 
را دارد، گفت: در پاســخ به این پرســش یک نه قاطع می گویم. 
اپلیکیشــن های کتاب نمی تواند جای نمایشگاه کتاب را بگیرد؛ 
کتاب کاغذی حس و حال دیگری دارد. این پیشکسوت رسانه به 
معرفی آخرین کتابی که خوانده و آخرین فیلمی که تماشا کرده 
است، پرداخت و گفت: آخرین کتابی که خواندم کتاب »ایمان و 
قدرت: دین و سیاست در خاورمیانه« نوشته برنارد سوئیس بوده 
که در خصوص بحث های عمومی در خاورمیانه و در مورد رابطه 
مذهب و خشونت است و بحث خشونت مذهبی در خاورمیانه را 
مطــرح می کند. »تلفن آقای هریگان« هم آخرین فیلمی بود که 
تماشــا کردم. این فیلم برای کسانی که با فضای مجازی دشمن 
هســتند و همچنین برای کســانی که با فضای مجازی دوست 

هستند، فیلم بسیار خوبی است.
وی به جوانان فعال در عرصه رسانه پیشنهاد داد: باید سعی کنیم 
ســوژه های خبری را از دل اتفاقات روزمره بیابیم؛ مثلًا هنگامی 
که در خیابان قدم می زنیم، وقایعی که ذهنمان را درگیر می کند 

می تواند سوژه خبری ما باشد.
مالک زاده به بیان بهترین راهکار برای توسعه اقتصاد رسانه گفت: 
رپرتاژ و آگهی داســتان گونه و جذاب تهیه کردن یکی از بهترین 

راهکارها برای توسعه اقتصاد رسانه است.

استاندار فارس در نشست مشترک با اعضای کمیسیون کشاورزی مجلس:

قانون تسهیلات کشاورزی اجرا شود 
دکتر ایمانیه: اجرای قانون، مبنی بر اختصاص 15 درصد از اعتبارات بانک ها به حوزه کشاورزی اجرایی شود

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس: سرمایه گذاری در مرودشت پرتقاضاست 

مکان یابی صنعتی در مرودشت 
هاشمی: مشکلات شهرک های صنعتی مرودشت با تعامل و همکاری دستگاه های اجرایی حل می شود 

 سعیدرضا امیرآبادی- گروه گزارش
amirabadi_shznvn@yahoo.com

اشاره: 
دســتمزد ریالی و معیشت دلاری بزرگ ترین کابوس ایرانیان شده 
اســت. فاصله درآمد و هزینه هر روز بیشتر می شود و به واسطه آن 
شاهد ازدیاد حاشیه نشــینی و فقر و سلسله آسیب های اجتماعی 
هستیم. دولت سیزدهم با توسل به جراحی اقتصادی اش توانست 
افزایش نرخ 4۰درصدی دستمزد را با مهار نسبی تورم اعمال کند، 
امــا همان جراحی اقتصادی هم به مــوازات همه فوایدی که از آن 
یاد می شــود، زمینه کوچ دهک ها به مناطق فرودســت را تشدید 
کرد. از ســوی دیگر علم اقتصاد هم برای همیشه تابع فرمول های 
اقتصاددانان و گمانه زنی های آنها از بازارهای جهانی نیســت. بلکه 
سایه سنگین سیاســت بر اقتصاد در کشــورهای در حال توسعه 
همواره سنگینی گرده و جدایی این دو عملیاتی غیرممکن است. با 
ملتهب شــدن فضای سیاست، اولین بازاری که به صورت لحظه ای 
واکنش سراســیمه ای نشــان می دهد، نرخ تمام بهارها و پول های 

خارجی است.
لحظه ای بعد ویروس مهلک گرانی به جان اقلامی نظیر دستگاه های 
تلفن همراه و لوازم خانگی و ســایر نیازهــای روزمره می افتد و در 
نهایت کار به جایی خواهد رســید که بازار حبوبات و ســبزیجات 
و مرکبات هم از سرکشــی دلار در امــان نمی مانند. در این میان 
سفره های خانوار ایرانی کوچک و کوچک تر می شود؛ چراکه اقتصاد 
از دیرباز اســیر سیاست است و درآمد تابعی از هزینه نیست که به 

افزایش سالانه آن دل بست. 
به همین دلیل اگر دولت سیزدهم بتواند کلاف درهم تنیده سیاست 
و اقتصاد را از یکدیگر جدا کند، رسالت بزرگی را انجام داده که در 
ادوار پیشــین اتفاق نیفتاده است. در همین راستا باید دستگاه های 
نظارتی حضور هوشــمندانه تر و گســترده تری در بازار داشته و با 

حمایت عملی از تولید، گران فروشی های بی ضابطه را نقره داغ کنند.
 بازار در آرزوی ثبات

افسارگســیختگی نرخ ارز فقط خون مصرف کنندگان را در شیشه 
نمی کند؛ بلکــه تولیدکنندگان و عرضه کننــدگان هم با روزهای 

مبادایشان روبه رو می شوند. 
یکی از فروشندگان بازار صوتی و تصویری در این زمینه به خبرنگار 
شــیرازنوین می گوید: تکلیف خــود را در بازاری که مبتلا به تنش 
ارزی شده به درستی نمی دانیم. این روزها نمی توان قیمت واحدی 

را برای یک جنس ارائه کرد. اگر به نرخ دلار ۳۰هزار تومانی جنس 
بفروشــیم، برای تأمین اجناس آتی با مشــکل روبه رو شده و ضرر 
هنگفتــی خواهیم کرد. اگر هم با دلار ۳۵هــزار تومانی اجناس را 
قیمت گذاری کنیم، بازار از مشــتری خالی شــده و سایه سنگین 

رکود مهلک تر می شود.
احمدی می افزاید: این روزها برای معاملات جزئی در مغازه حضور 
داریم و تمایل چندانی از سوی فروشندگان و خریداران برای معامله 

دیده نمی شــود. امیدوارم زودتر شــرایط بازار ارز به ثبات برسد و 
بتوانیم از پس هزینه ســنگین اجاره بها، حقــوق و بیمه کارکنان، 

مالیات و سایر هزینه ها برآییم.
در این میان یکی از تولیدکنندگان لبنی هم می گوید: اقلامی لبنی 
نیاز همه روزه بازار هستند و برای تداوم تولید، گاهی مجبور هستیم 
تا زمانی که بازار ارز به ثبات و آرامش برسد، میزان تولید را مدیریت 
کنیم. از ســوی دیگر برخی از اقلام بسته بندی نیز وارداتی هستند 
که در نهایت قیمت گذاری محصول را تابعی از نرخ ارز می کند. به 

همین دلیل اولویت ما بر عدم افزایش قیمت تا جای ممکن است و 
پس از آن چاره ای جز افزایش قیمت نخواهیم داشت. او در پایان به 
این نکته تأمل برانگیز اشاره می کند که با هر تنش ارزی و افزایش 
قیمت لبنیات، شــرکت های تولیدکننده قسمتی از مشتریان خود 
را از دســت داده و مصرف لبنیات در جامعه کاهشی شده است و 
کاهش مصرف لبنیات در کشــور در آینده نزدیک آثار شوم خود را 

بر نرخ سلامت جامعه نشان خواهد داد.

 اعمال قانون در انتظار گران فروشان
در همیــن رابطــه مدیرکل تعزیــرات حکومتی اســتان فارس از 
افزایــش نظارت بر بازار خبر داد و افــزود: بعد از عدم درج قیمت، 
بیشترین پرونده های تخلف در تعزیرات حکومتی استان مربوط به 
گران فروشــی اصناف و واحدهای تولیدی بوده است. وی ادامه داد: 
گران فروشــی، عرضه یا فروش کالا یا ارائه خدمت به بهای بیش از 
نرخ های تعیین شده است و مطابق ماده 2 قانون تعزیرات حکومتی 
و مــاده ۵۷ قانون نظــام صنفی، تخلف تلقی شــده و مرتکبان به 

پرداخت جریمه نقدی در حق دولت محکوم می شوند. 
سالاری از رســیدگی به ۶۳۰۰ فقره پرونده گران فروشی در شعب 
تعزیرات حکومتی اســتان خبر داد و اظهار داشــت: متخلفان این 
پرونده ها به پرداخت بیش از یک هزار و یکصد میلیارد ریال جریمه 
نقــدی در حق دولت محکوم شــده اند و علاوه بــر این احکامی 
همچون نصب پارچه تخلف، پلمب، اســترداد حق شــاکی و... نیز 
برای گران فروشان اعمال شده اســت. غلامرضا سالاری بیشترین 
گران فروشــی را مربوط به کالاهای گروه پروتئین و میوه دانست و 
عنوان کرد: با گزارشات و شکایات مردمی، پرونده های زیادی نیز از 
تخلف گران فروشی سوپرمارکت ها تشکیل و رسیدگی شده؛ از این 
رو نظارت مستمر بر ســوپرمارکت ها که مورد بیشترین مراجعات 
شــهروندان برای خریدهای روزمره است، بسیار حائز اهمیت است. 
ســالاری با بیان اینکه عدم درج قیمت یا نرخ نامه، مقدمه ای برای 
گران فروشــی است، درج قیمت روی کالا را توسط کلیه واحدهای 
صنفی الزامی عنوان کرد و اظهار داشت: برخی فروشندگان، قیمت 

را روی کالا درج نمی کننــد تا مقدمه ای برای گران فروشــی ایجاد 
کنند؛ از این رو مقرر شــده تا در صورت عدم درج قیمت روی کالا 
در هر واحد صنفی، بازرســان بلافاصله نســبت به تشکیل پرونده 
برای واحد صنفی متخلف اقدام نمایند. ســالاری از نظارت مردمی 
به عنوان اثرگذارترین مؤلفه در پیشگیری و کاهش میزان تخلفات 
یاد و اضافه کرد: ســامانه های ۱24 سازمان صمت و ۱۳۵ تعزیرات 
آماده دریافت گزارشات و شکایات شهروندان هستند و کلیه موارد 
دریافتــی از این ســامانه ها، پیگیری و در صــورت احراز تخلف، با 

متخلفان برخورد تعزیراتی خواهد شد.
 اعتمادسازی در بازار تولید

در این میان همه گناه تلاطم بازار ارز بر گردن دولت نیست. گروهی 
از مردم به دنبال هر کنش و واکنش سیاســی روانه بازار ارز شده تا 
سرمایه اندک خود را به پول خارجی تبدیل کنند. به امید آنکه ارزش 
دارایی های آنان به مثابه تورم رشــد کند و از قافله عقب نمانند. در 
هیمن زمینه در خانه های مردم ایران چیزی در حدود 4۷۰میلیارد 
دلار انباشــته شده وجود دارد که این رقم می تواند با ورود به چرخه 
تولید اقتصاد کشــور را متحول سازد. در نظر داشته باشیم که ورود 
ایــن حجم از نقدینگی به بازار مســکن و اتومبیل و طلا هم تبعات 
بی شــماری به دنبــال دارد و چنانچه دولت بتواند مســیر همواری 
را بــرای تولید و ایجاد ارزش افزوده مهیــا کند، به طور حتم حجم 
انباشت خانگی ارز با کاهش چشمگیری مواجه خواهد شد. هرچند 
که اعتمادسازی برای جذب نقدینگی های مردمی پس از حوادثی که 

در بورس اتفاق افتاد، عملیاتی سخت و دشوار است.

شیرازنوینازمشکلاتبازاریانومصرفکنندگاندرکشاکشتلاطمهایاقتصادیگزارشمیدهد

تیغ ارز بر گلوی بازار

مدیرکلتعزیراتحکومتیفارس:

بعد از عدم درج قیمت،
 بیشترین تخلف مربوط به 

گران فروشی اصناف و 
واحدهای تولیدی است

فروشندهلوازمخانگی:

در بازاری که مبتلا به تنش 
ارزی شده، نمی توانیم قیمت 
واحدی برای یک محصول 
ارائه کنیم

عکس تزیینی است

مدیرکل سازمان بازرسی منطقه سه کشور:

طرح های تفصیلی 
اجرایی شود 

اکرمی:طرحهایتفصیلیدرشهرهااجراوبرنامههاتنظیم
شود؛شهرهامدرسهوتفرجگاهمیخواهند

مدیرکل سازمان بازرسی منطقه سه کشور گفت: طرح های 
تفصیلی در شــهرها اجرا و برنامه ها تنظیم شود و تنها به 

دنبال این نباشیم که برای مردم سکونتگاه بسازیم.
کاظم اکرمی در همایش شهرداران فارس در شیراز عنوان 
کرد: در خصوص درآمدهای پایدار باید تلاش شود؛ چراکه 
درآمدهای ناپایدار مشــکل ما را حل نمی کند و با توجه به 
اینکه ساخت و سازها کم شده و عوارض پرداختی کاهش 
یافته است، باید در هزینه های ثابتی که شهرداری ها دارند، 

درآمدهای پایدار برای شهر ایجاد شود. 
او اظهار کرد: بسیاری از شهرهای استان وضعیت و شرایط 
مشــابهی در حوزه درآمــد پایدار دارند و باید نســبت به 

اشتراک عملکرد خود در این حوزه اقدام کنند. 
اکرمی خاطرنشان کرد: طرح های تفصیلی در شهرها اجرا 
و برنامه ها تنظیم شود و تنها به دنبال این نباشیم که برای 
مردم ســکونتگاه بسازیم؛ بلکه مردم علاوه بر سکونتگاه به 
مدرســه، مرکز آموزشی و مجموعه تفریحی نیاز دارند. لذا 
علاوه بر ایجاد چنین خدماتی، باید نسبت به رفع مشکلات 

مردم اقدام شود. 
وی با تأکید بر اینکه در شهرهای کوچک با توجه به فراهم 
بودن زمین نیازمند اقدام جدی برای حوزه های زیرساختی 
نظیر پارک، محل آموزش و تفریح مردم و درمانگاه هستیم، 
گفت: در برخی شهرها برخی توافقات با مالکان در راستای 
ســاخت و ســاز انجام و همه هزینه به ویژه هزینه عوارض 
دریافت می شــود، امــا پروانه ها به مــدت طولانی صادر 
نمی شود. لذا برابر قانون تولید رقابت پذیر در هنگام دریافت 
عوارض و توافق با متقاضی باید پروانه صادر و ارائه شود و در 
صورتی که امکان صدور پروانه وجود ندارد، نباید هزینه ای 

از متقاضی دریافت شود. 
مدیرکل سازمان بازرسی منطقه سه کشور افزود: شهرداران 
همه دلســوز هســتند و در آن تردیدی نیست و باید تمام 
 ســعی و تلاش آنها در راســتای رفع و کاهش مشــکلات 

مردم باشد.

رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس:

رتبه بانک های دولتی و 
خصوصی فارس مایه تأسف است

رئیس کمیســیون کشاورزی مجلس با اشاره به اینکه رتبه بانک های 
دولتی و خصوصی در فارس مایه تأســف اســت، گفت: متأســفانه 
برخی از بانک ها به دلیل ناکارآمدی در رابطه با شــاخص مصارف به 
منابع نیز جایگاه مناســبی ندارند و در این راستا نیازمند به کارگیری 
سیاســت های جدیدی در حوزه تأمین مالــی واحدهای تولیدی به 
ویژه تسهیلات بخش کشاورزی هستیم. به گزارش ایلنا، محمدجواد 
عســکری در دیدار با مدیران بانکی کشور و استان فارس با تأکید بر 
اینکه تأمین مالی واحدهای تولیدی از اهمیت بالایی برخوردار است، 
مطــرح کرد: تولیدکنندگان نیاز مبرم و جــدی به نقدینگی دارند و 
بانک ها وظیفه دارند متناســب با منابع در اختیار استانی و همچنین 
منابع ملی بر اســاس قانون و برنامه های بالادســتی نسبت به تأمین 
مالی پروژه ها اقدام کنند . عسکری در رابطه با جایگاه مجلس نسبت 
به نظارت بر عملکرد دولت اشاره کرد و گفت: مجلس یازدهم همگام 
با دولت ســیزدهم است، اما در اجرایی کردن قانون به ویژه در زمینه 

بانکی به صورت جدی بر دستگاه های اجرایی نظارت خواهد کرد.
رئیس کمیســیون کشاورزی مجلس با تصریح بر اینکه بانک ها نباید 
صرفاً در زمینه سوددهی منابع بانکی خود حرکت کنند، اظهار داشت: 
گله ما این اســت که قرار نیســت بانک ها فقط بــه فکر منافع خود 
باشــند؛ چراکه برخی از کارخانجات تعطیل و نیمه تعطیل به دلایل 
متعددی که وجود دارد، هنوز بلاتکلیف هستند که از مدیریت ارشد 
استان فارس انتظار داریم در این رابطه گره گشایی کند. این نماینده 
مجلس با بیان اینکه در بحث تأمین اعتبارات بایستی مسیر مناسبی 
با یک نگاه توســعه ای ایجاد بشود، ادامه داد: برخی از بانک ها شرایط 
ســختی را در زمینه پرداخت تسهیلات دارند که انتظار ما این است 
که این مسیر سهل الوصول شود. عسکری خاطرنشان کرد: با توجه به 
اهمیت تأمین نقدینگی لازم واحدهای تولیدی و تولیدکنندگان و با 
توجه به تکالیفی که بانک ها در رابطه با پرداخت تسهیلات بر اساس 
ســهمیه ۱۵درصدی دارند، نســبت به عملکرد حوزه بانکی نظارت 
جدی و مؤثر خواهیم داشــت و هرگونه کــم کاری یا تخلف در این 
زمینه را بر اســاس قانون و با استفاده از ابزارهای نظارتی در اختیار 
نیــز برخورد خواهیم کرد. اجرایی کردن مــاده ۵۶ در زمینه اجرای 
طرح های عمرانی، حمایت از شرکت های دانش بنیان فعال در بخش 
کشاورزی، ارائه پیشــنهادات در زمینه بودجه ۱4۰2 و برنامه هفتم 
توسعه، پرداخت سهم مسئولیت های اجتماعی توسط بانک ها، تأمین 
مالی منابع موردنیاز کشــاورزان به ویژه صنایع تبدیلی و تکمیلی از 
دیگر عناوین مطرح شده در نشست ویژه شورای هماهنگی بانک های 
دولتی و خصوصی در ســطح ملی و استانی با کمیسیون کشاورزی 
مجلس بود که توســط محمدجواد عســکری به عنوان رئیس آن در 

راستای حمایت از بخش تولید نیز بیان شد.


